

【UHIMA2025 & TLCMA2025】 第二十屆國際健康資訊管理研討會暨 第七屆台灣長期照護管理研討會

繳交註冊費操作手冊

Registration Fee Payment Manual

請先完成報名表填寫，再進行繳費作業。

由於註冊與繳費系統分屬不同平台，後續作業中可能需要重複填寫部分資料，敬請見諒。若您在操作過程中遇到任何問題，歡迎參閱說明內容，或直接與我們聯繫。

Please complete the registration form before proceeding with the payment.

As the registration and payment systems are hosted on separate platforms, you may be required to re-enter some information during the process. We appreciate your understanding. If you encounter any issues, please refer to the provided instructions or contact us directly.

Registration form → <https://forms.gle/yUErovr4btyVGpRk7>

Conference website (研討會網站) : <https://uhima2025.mis.nsysu.edu.tw/registration.html>

Email : ecrcaa@mail.nsysu.edu.tw

Phone : (07) 525-2000 分機 4781

Before proceeding with the payment, please kindly review the payment guidelines.

請您在進行付款前，務必仔細閱讀以下說明。

- Presenter for each accepted paper: NT\$2000 per person
- General attendees (including co-authors who are not presenting): NT\$1500 per person
- At least one author per paper must register as a presenter in order for the paper to be included in the program.
- If the same author has two or more accepted papers, each paper must be registered and paid for separately (e.g., two papers require two registrations, totaling NT\$4000).

- 每篇論文之報告者：每人 NT\$2000
- 一般與會者（含論文作者但非報告者）：每人 NT\$1500
- 每篇論文皆需至少一位作者完成註冊（報告者）。
- 若同一位作者投稿兩篇（含）以上論文，需依篇數分別註冊與繳費（例如兩篇論文需註冊兩次，共 NT\$4000）。

1 Website <https://payment.nsysu.edu.tw/olprs70/pay.asp>



國立中山大學 National Sun Yat-sen University

線上收款全方位管理系統-連線繳費

Online Payment System

中文 English

Step1.請選擇收款單位及類別
Choose Department and Item

收款單位 Department	2 (請參考下一頁)
收款款別---會計科目 Item---Account No	3 (please see next page)

確定

系統規劃：國立中山大學總務處出納組
系統研發：國立中山大學圖書與資訊處 All rights reserved
如您的選單呈現亂碼，請清除您的瀏覽器快取資料，可參考 [此連結](#)

When making the payment, please select the following information in the payment system:

Step1.Choose Department and Item

2	Department	Sustainable Intelligent Electronic Commerce Research Center	▼
3	Item---Account No	UHIMA2025 & TLCMA2025---14Q3002	▼

請選擇

收款單位：智慧電子商務研究中心

收款款別：第二十屆國際健康資訊管理研討會暨第七屆台灣長期照護管理研討會

Choose Department and Item

2	收款單位 Department	智慧電子商務研究中心	▼
3	收款款別---會計科目 Item---Account No	第二十屆國際健康資訊管理研討會暨第七屆台灣長期照護管理研討會UHIMA2025 & TLCMA2025---14Q3002	▼

確 定

4 請填入所有資訊 please fill all the fields.

Step2.請輸入付款人姓名與付款資料

Payment Information

收款單位 (Payee)	繳款人「姓名」，繳款人即與會者(簽到單和名牌皆以此姓名製做)		
收款款別 (Purpose of Payment)	Payer Name: Please enter your full name . This name will be used as the official attendee name for the check-in sheet and name badge. Please ensure accuracy.		
會計科目 (Account Code)：	繳款人「信箱」寄發繳費證明，請確認正確輸入		
*繳款人(Payer)：	Payer's email address will be used to send the payment receipt . Please ensure the email is entered correctly to avoid any issues with document delivery. (required)		
*email：	「本校繳費證明以電子郵件寄發，未填此欄將無法收到繳費證明。」(The proof of payment will be sent via email. Please be sure to indicate your email in this column.)		
機關/公司名稱 (Institution / Company of Payer)	若需報帳請填入單位「完整名稱」及「統一編號」		
統一編號(Business ID number)：	If reimbursement is required, please provide the full name of your organization and the Unified Business Number to issue the official receipt.		
*金額 (Amount)(ex: 1000)：	您應該繳納之金額(請參考前一頁說明)		
	The amount you should pay (please refer to the previous page for details)		
	☐ 信用卡 (Credit Card, VISA, MASTER and JCB)		
*付款方式 (Types of Payment)：	☐ 現金/ATM轉帳(含台銀各分行繳款、ATM轉帳、網路銀行或超商繳款：7-11、OK、全家、萊爾富)		
	Cash/ ATM Transfer (including any branch of the Bank of Taiwan, ATM Transfer, Online Bank or Convenience Stores：7-11, OK, Family Mark, Hi-Life)		
繳款人註記(User memo)：			
	(已輸入0 字，還可輸入200字)		
電話號碼(Phone number)：			
*幣值 (Currency)：	☒ 新台幣 (NT\$)		